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Abstract (en)
[origin: ES8604760A1] A novel pesticides contains, in addition to arthropodicides, at least one cpd. of formula (I) as a synergist. A = amino,
alkylamino, dialkylamino or N-alkyl-N-arylamino or an opt. substd. gp. chosen from alkyl, alkenyl, alkoxy, alkenyloxy, alkylthio, aralkyl, aralkoxy, Ph,
PhO or PhS; R1-R8 = each H, alkyl, alkenyl, alkoxyalkyl, alkylthioalkyl (these last 4 gps. being opt. substd.), halogen, NO2, dialkylamino, alkyl or
opt. substd. Ph or benzyl or 2 of the gps. R1-R8 together with the C atom(s) to which they are attached form an opt. substd. mono- or bi-cyclic ring; n
and m = each 0 or 1.
[origin: ES8604760A1] A novel pesticides contains, in addition to arthropodicides, at least one cpd. of formula (I) as a synergist. A = amino,
alkylamino, dialkylamino or N-alkyl-N-arylamino or an opt. substd. gp. chosen from alkyl, alkenyl, alkoxy, alkenyloxy, alkylthio, aralkyl, aralkoxy, Ph,
PhO or PhS R1-R8 = each H, alkyl, alkenyl, alkoxyalkyl, alkylthioalkyl (these last 4 gps. being opt. substd.), halogen, NO2, dialkylamino, alkyl or opt.
substd. Ph or benzyl or 2 of the gps. R1-R8 together with the C atom(s) to which they are attached form an opt. substd. mono- or bi-cyclic ring n and
m = each 0 or 1.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft neue Schädlingsbekämpfungsmitte, welche Phosphorheterocyclen-Verbindungen der allgemeinen Formel I
<IMAGE> in welcher A für Amino, Alkylamino, Dialkylamino oder N-Alkyl-N-arylamino oder für gegebenenfalls substituierte Reste aus der Reihe
Alkyl, Alkenyl, Alkoxy, Alkenyloxy, Alkylthio, Aralkyl, Aralkoxy, Phenyl, Phenoxy oder Phenylthio steht, R¹, R², R³, R<4>, R<5>, R<6>, R<7> und
R<8> gleich oder verschieden sind und für Wasserstoff, für gegebenenfalls durch halogen substituierte Reste aus der Reihe Alkyl, Alkenyl, Alkoxy-
alkyl und Alkylthioalkyl oder für Halogen, Nitro oder Dialkylaminoalkyl oder für gegebenenfalls substituiertes Phenyl oder Benzyl stehen und
wobei zwei der Reste R¹ bis R<8> gemeinsam mit dem bzw. den Kohlenstoffatomen, an welche sie gebunden sind auch einen gegebenenfalls
substituierten mono- oder bicyclischen Ring bilden können und n und m gleich oder verschieden sind und 0 oder 1 bedeuten, als Synergisten
enthalten.
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